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REFERAT fra styremøte 3.september 2013 
 
Til stede: Ada Møllbach Nielsen, Bente Lysaker, Simen Kvaal, Eli Kvisvik, Eva 
Mehus, Mads Vinje og Steinar Bakken 
 
Referent: Eli Kvisvik 
 
 
SAKER TIL BEHANDLING 
 

1. Gjennomgang med Canal Digital  
 
Canal Digital ved Marita Solem-Iversen deltok på møtet og gjennomgikk 
endringer og nye priser som er varslet av Canal Digital.  Canal Digital vil foreta 
en befaring av anlegget, det er gammelt, og se på om noe kan gjøres for å 
bedre signalmottaket.  De vil også gjennomgå vår kontrakt. 
 
Styret kommer tilbake med mer informasjon etter hvert. 
 

2. Ekstraordinært årsmøte om grøntområdet 
 

Styret har mottatt tilbud fra flere landskapsarkitekter og har valgt 
Landskaperiet. De har erfaring med prosjekter for sameier.  De vil sette i gang 
arbeidet og tenker at det kan være ferdig til begynnelsen av november.  Det vil 
sikre en god prosess knyttet til prosjektet. 
 
Beslutning: Ekstraordinært sameiermøte utsettes til primo november. 
 

3. Isolering av loft/kondens 
 
Styret har hatt kontakt med flere selskaper som jobber med etterisolering av 
loft, og isolering vil gjøres før vinteren.  
 

http://www.landskaperiet.no/
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4. Fyringsanlegget 

 
Styret har kontakt med flere i forbindelse med at fyringsanlegget må fornyes 
om noen år.  I tillegg skal vi ta kontakt med Enova som kan gi råd som en 
uavhengig aktør. 
 

5. Dugnaden 12-13.oktober 
 
På dugnaden vil vi blant annet: 
 
- Olje tremøbler 
- Kutte gress og kvister 
- Rydde i kratt 
- Montere nye dekk på huskene 
 
Og annet som vi vannligvis gjør.  Styret håper så mange som mulig stiller opp.   
 

 
Neste styremøte 1.oktober 
 
 

 


